
OBECNÝ ÚRAD, Ruský Hrabovec č. 51, 072 64  okres. Sobrance 

 

 

Z  Á P I S N I C A 

 

z obecného zastupiteľstva dňa 19.11.2017 

 

 

 Rokovanie viedol starosta obce  Cinkanič Juraj, v úvode všetkých privítal a keďže boli 

prítomní všetci poslanci aj noví budúci poslanci tak konštatovali, že zasadnutie je uznášania 

schopné. 

 

 

Program rokovania:   

                
1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

3. Informácia o plnení uznesení 

4. Kooptovanie poslancov – zloženie sľubu 

5. Odpredaj pozemku - Giertl 

      6.  Rôzne -  diskusia 

      7.  Záver 

                
Prítomní poslanci: Macejka Ján, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra, Ivaniš Ján, Šukaľ 

Miroslav.  

Neprítomný: 0 

  

K bodu 1: 
 Starosta obce na základe toho, že prišli všetci poslanci otvoril rokovanie 

zastupiteľstva, čiže zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Všetci poslanci jednohlasne hlasovali za tento program obecného zastupiteľstva. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Ivaniš Ján, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra, Šukaľ 

Miroslav. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 2: 
Za zapisovateľa bola určená Mgr. Ivanišová Alena a za overovateľov boli určení Ján Bardzák 

a Macejka Ján, ktorí svoju funkciu prijali. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra, Ivaniš Ján, Šukaľ 

Miroslav. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

K bodu 3:   



 Ohľadom plnenia uznesenia starosta oboznámil, že uznesenie bolo splnené ba ešte aj 

najviac práce čo sa týka ciest a cintorína a parkovisko pri cintoríne, asfaltovanie dvora na 

obecnom úrade, brána a zábradlie. Čiže uznesenie bolo splnené. 

 

 

K bodu 4:   

 Starosta predstavil nových poslancov Ivaniša Jána a Šukaľa Miroslava, ktorý zložili 

sľub poslanca, tým, že starosta im prečítal sľub a oni na znak toho, že sľubujú – sľub 

vlastnoručne podpísali. 

 

K bodu 5: 

  

 Starosta oboznámil poslancov, že obecnému úradu bola doručená žiadosť o odpredaj 

pozemku – Giertl č.d. 97, kde žiadajú odpredaj obecného pozemku vedľa ich domu, ktorý 

roky užívame a príkladne sa o neho staráme, kosíme a hrabeme. 

Poslanci sa jednohlasne dohodli, že obec odpredá žiadaný pozemok v cene 1,- € za m2. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra, Ivaniš Ján, Šukaľ 

Miroslav. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 6: 

 

 V diskusii poslanec Macejka Ján predniesol problém, že voda vymýva cestu na 

určitých úsekoch v ich ulici. Ostatní poslanci reagovali nato, že je to potrebné v celej dedine 

robiť reguláciu potoka. Starosta povedal, že o tom všetci vieme, ale nato treba peniaze, čiže 

jedine ak vyjde nejaká výzva tak treba urobiť projekt. 

Ďalej poslanci hovorili o potokoch, kto to má čistiť potoky či ľudia alebo povodie. 

Starosta hovoril, že to zistí na povodí. 

Ďalej ešte poslanci hovorili, že je potrebné robiť niečo s tou dažďovou vodou pred 

obecným úradom. Aby sa to odvodnilo do šachty pri cirkvi. 

 

Ďalej starosta ešte oboznámil poslancov, že obec bude musieť zobrať preklenovací 

úver 10.000,- € nakoľko 7.000,- ktoré sme dostali na chodníky musia ostať na účte 

a nesmieme ich použiť na iný účel. 

 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Bardzák Ján, Čokynová Ľubomíra, Ivaniš Ján, Šukaľ 

Miroslav. 

PROTI:    0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

 Na záver starosta poďakoval poslancom a ukončil zasadnutie.  

 

Zapisovateľ: Mgr. Ivanišová Alena  ..................................... 

 

Overovatelia:  Ján Macejka                 ..................................... 

 

  Ján Bardzák              ...................................... 



 

 

 

 

 

 

 


